
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 6. júla 2023 

v priestoroch KS Kubrica 
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Garant komisie : Zdena Šavelová  

Ostatní prítomní : Igor Zajaček – mestská polícia Trenčín 

      

Program: 

1. Úvod 

2. Majetkové prevody 

3. Investičné akcie mesta Trenčín – obhliadka 

4. Projekt Terminál 

5. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

6. Nové požiadavky občanov a poslancov 

7. Rôzne, diskusia 

8. Záver 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Poslanec Mgr. Baco predseda  výboru VMČ SEVER privítal prítomných členov VMČ 

a ostatných prítomných. Oznámil, že poslankyňa Mgr. Mišáková sa dostaví do 10 minút. 

Skonštatoval, že výbor nie je uznášania schopným, prítomný boli 3 členovia. Poslanec Mgr. 

Baco následne navrhol po úvode dať slovo prítomným občanom. 

 

• Občianka sa prišla spýtať na svoju požiadavku ohľadne sušiaku. Poslanec Mgr. Petrík vravel, 

že je to nahlásené na Mestskom hospodárstve a že peniaze sú schválené, ale aj tak napriek tomu 

napísal email, že čo sa deje keď to ešte nie je namontované. Občianka Pod Sokolice sa  pýtala 

či už bolo vydané stavebné povolenie na Polyfunkčný dom, ktorý má byť postavený na 

parkovisku pri turbo križovatke. Poslanec p. Mgr. Petrík vravel, aby sa podmieňovali tieto 

majetkové prevody časovo, ak nie nech ich vrátia.   Občianka Pod Sokolice sa sťažuje, že na 

Turbo kruháči búcha jeden poklop na ceste 61 od začiatku. Vie, že to nie je mestská cesta, ale 

prosí poslancov, aby to riešili a upozornili správcu cesty, že žijeme v 21 storočí a nie je možné, 

aby sa v noci na to búchanie budili.  Občianka Pod Sokolice vraví, že parkovanie Pod 

Sokolicami je veľmi pekne spravené a že kedy sa uvažuje o platení Pod Sokolicami.   Občianka 

Pod Sokolice spomínala, že už mala už notebook na zhromaždení a ukazovala, že stojí voda na 

križovatke pri Domus Petra a Pime počas dažďov. Vravela, že poslanec p. JUDr. Smolka to 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

Predseda výboru: 

Mgr. Miloslav Baco  

 Členovia výboru: 

Mgr. Kamil Bystrický     

Mgr. Martin Petrík       

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 

 
 

Neprítomní členovia:   

JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 

Ing. Miloš Mičega –  ospravedlnený 

Ing. Ladislav Matejka - ospravedlnený 
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bude riešiť...Občianka Pod Sokolice vravela, že aj poslanec p. Mgr. Petrík bol toho svedkom 

keď sa tam boli pozrieť, aj pani ktorá býva v tom vedľajšom dome,  že autá keď vychádzajú  na 

hlavnú cestu 61 nemôžu vôbec vidieť treba orezať tie kríky alebo celkom odstrániť, neplnia už 

svoj účel ako vetrolam, že ide hlavne o deti ktoré tam prebehujú cez cestu. Vravela, že aj p. 

Mgr. Petrík sa tam bol pozrieť, poslanec Mgr. Petrík vravel, že je to v poriadku a že sa musia 

dohodnúť ľudia na bytovej schôdzi a nie že my si rozhodneme, že to chceme zrezať. Občianka 

vravela, že to patrí mestu a nie občanom tak to treba riešiť. p. Mgr. Petrík povedal, že sa tam 

pôjde pozrieť aj p. poslankyňa Mgr. Mišáková vravela, že chodí tade často a že je to prehľadné. 

Občianka Pod Sokolice sa chcela spýtať p. Mgr. Marouska, ale bol neprítomný, že ako 

dopadla tá 20(rýchlosť) značka, že sa stále čaká na dajakú komisiu, aby to vyriešila. Občianka 

Pod Sokolice sa sťažovala na kosenie trávy časti  Sever -Sihoť, Pod Sokolice, že okolo domov 

vôbec nie je pokosené, že je tam metrová tráva.  Poslanec p. Mgr. Baco vravel, že je to problém 

celého mesta a bude sa vypovedať zmluva a bude sa obstarávať nová súťaž  a časť Sever sa 

bude deliť na dve časti, aby sa to rýchlejšie pokosilo.  Občianka Pod Sokolice vravela, že 

27.06.2023 bolo mestské zastupiteľstvo a ona ho celé sleduje, že 15miliónov dať na most, ktorý 

železnice zrušili lebo bol v zlom stave, či by nebolo lepšie zrekonštruovať železničnú stanicu, 

či sa  nehanbia za to ako to vyzerá keby ste to dali aspoň nezamestnanému alebo bezdomovcovi 

namaľovať, treba to skultúrniť. Kvôli tomu sa nemôže ani Kukučínova ulica zrekonštruovať.  

Občianka Pod Sokolice vraví, že keď sa rozhoduje ako sa rozhodovalo o Mierovom námestí 

p. primátor Mgr. Rybníček, že to bude pekné aj keď tam bude betónová časť, aj ona sama za 

to hlasovala a vraví, že čo by sa stalo keby sa hlasovalo ako občania  kedysi hlasovali, hlavne 

keď sa jedná o väčšie investície. Aj ten most zase krčma, len krčmy sa stavajú, krčiem máme 

už v meste dosť. Náklady s tým mostom budú spojené aj do budúcna. Príde veľká voda zaplaví 

ho a budú náklady. Ďalej spomenula, že aj v Merine je komín prečo nie je tam vyhliadka  alebo 

nie je  lanovka  na hrad. Všetko sa tu rieši od stola, treba vyzvať občanov, aby sa rozhodli aj 

oni. P. poslanec Mgr. Baco vravel, že prebiehajú  verejné diskusie ohľadom veľkých investícií, 

ale ľudia nemajú záujem. Občianka sa pýta či sa nedá zriadiť kino z auta poslanec p. Mgr. 

Baco vravel, že v Trenčíne sú rôzne akcie Kultúrnici pod vežou, Átrium, Važecký 

kinomatograf.... 

 

 

• o 16:11 hod. sa dostavila poslankyňa p. Mišáková čím sa výbor stal uznášaniaschopným. 

 

 

• Poslanec Mgr. Baco prerušil požiadavky občanov. Predstavil prítomných poslancov za mestskú 

časť SEVER, kde predstavil aj nového garanta Zdenu Šavelovú. Zároveň ospravedlnil poslanca 

JUDr. Smolku, poslanca Ing. Mičegu a Ing. Matejku  ktorí  sa vopred ospravedlnili. Následne 

prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. 

• Poslanec p. Bystrický navrhol doplniť ako nový bod č.3 Investičné akcie mesta Trenčín-

obhliadka. 

• Poslanec p. Mgr. Baco dal hlasovať za bod č.3 
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Uznesenie 40/07/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny - doplnenie 

bodu č. 3  Investičné akcie mesta Trenčín-obhliadka. 

HLASOVANIE :  

Za : 3  Proti :  1  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

• Ďalej poslanec p. Bystrický  navrhol doplniť ako nový bod č. 4 Projekt Terminál. 

 

• Predseda následne vyzval prítomných poslancov hlasovať za bod č.4 

 

Uznesenie 41/07/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny - doplnenie 

bodu č.4 Projekt -Terminál. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

• Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu o programe. 

 

Uznesenie 42/07/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 

HLASOVANIE :  

Za : 4 Proti :  0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2. MAJETKOVÉ PREVODY :  

 

1/ UMM  žiada VMČ SEVER o vyjadrenie sa ku žiadosti Občianskeho združenia Alegro, ktorá 

požiadala o : 

2/ vyjadrenie sa k žiadosti Občianskeho združenia Alegro, ktoré požiadalo o rozšírenie nájmu 

nebytových priestorov nachádzajúcich sa v objekte kultúrneho strediska Kubrá, na Kubranskej ulici 

č. 94 v Trenčíne. Občianske združenie Alegro v súčasnosti užíva časť nebytových priestorov 

o celkovej výmere 52,2 m2, za účelom vytvorenia podnetného a bezpečného priestoru na učenie 

a rast pre deti, ktorým z rôznych dôvodov nevyhovuje bežná školská výuka a za účelom 

prevádzkovania poobedňajšieho klubu pre deti so zameraním na podporu kreativity, pohybu 

a tradičných remesiel. 

Nakoľko združeniu chýba učebňa a účelové miestnosti, radi by z vlastných prostriedkov 

zrekonštruovali jestvujúcu kuchyňu a ďalší priestor ako telocvičňu. Využitie priestorov by bolo pri 

plnom zachovaní aktivít Kultúrneho centra Kubrá, o.z.. V prípade súbehu aktivít KC Kubrá, by 

boli priestory uvoľnené. Všetky školské potreby a materiály by boli v prenajatých priestoroch 

uložené v uzamykateľných skriniach, priestor by bol tak plne využiteľný v poobedných hodinách. 

Prenájom predmetných priestorov požadujú v dňoch PO až PI, v čase od 8:00 do 15:00 hod., 

prípadne dohodou.  

Občianske združenie Alegro už v minulosti požiadalo o prenájom vyššie uvedených priestorov, na 

čo im bolo zo strany Útvaru majetku mesta Mestského úradu v Trenčíne odpovedané, že 
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v orgánoch Mesta Trenčín zatiaľ nebolo rozhodnuté o inej koncepcii využívania nebytových 

priestorov v objektoch kultúrnych stredísk. Predmetná koncepcia bude riešená až po realizácii 

obnovy objektov kultúrnych stredísk.  

 

     Nebytové priestory, o ktoré občianske združenie prejavilo záujem v súčasnosti užíva Kultúrne 

centrum Kubrá, o.z. na základe platnej Zmuvy o výpožičke.  

• K predmetnému materiálu sa prišla vyjadriť p.Brezanová z KC Kubrá. 

Na základe Vašej žiadosti zo dňa 23.6.2023 zasielame naše stanovisko ku žiadosti o dlhodobý 

prenájom KC Kubra pre Občianske združenie Alegro. 

Kultúrne centrum Kubra má k dispozícii 3 miestnosti využiteľné na akcie + kuchyňu, špajzu 

a sklad. 

Naša činnosť je rôznorodá, lebo slúžime ako občianske združenie pre mnohé aktivity miestnej časti 

Trenčína – Kubrej a okolia. Činnosť je prevažne v skorých popoludňajších a večerných hodinách. 

Priestory využívajú občania i mnohé organizácie z Trenčína a okolia. Stredisko je využívané 

celoročne. 

V mesiaci máji a júni sme mali niekoľko veľkých akcií , ktoré boli nielen z Trenčína, ale aj blízkeho 

okolia. 

Súťaž vo varení gulášu – 973 návštevníkov 

Výročná schôdza invalidov – 105 členov 

Deň matiek – 134 ľudí 

Prednášky pre žiakov 9. ročníkov – 90 detí 

Každoročné stretnutie abstinentov – 120 občanov 

To sú len niektoré akcie za posledné 2 mesiace. Na tieto akcie treba pripraviť stoly, stoličky, poháre, 

taniere – lebo sú to celodenné akcie a to sa nespraví za hodinu. 

Stredisko naši občania využívajú na rodinné oslavy, kary, svadby, schôdze. Preto si nevieme 

predstaviť, že by kuchyňu súkromne niekto opravil a využívala by ju aj široká verejnosť. 

 Je pravda, že v dopoludňajších hodinách nie je stredisko pravidelne využívané, ale 10 x do mesiaca 

určite áno. 

Rozvrh využitia strediska 

Pondelok – nácvik FS Úsmev 18.00 – 21.00 hod. 

Utorok – klub dôchodcov 9.00 – 12.00 hod. 

- ZUŠ – tanečný krúžok 13.00 – 16.00 hod. 

Streda – brušné tance 16.00 – 18.00 hod. 

- nácvik FS Úsmev 18.00 – 21.00 hod. 

Štvrtok – ZUŠ – tanečný krúžok 13.00 – 16.00 hod. 

- nácvik DFS Kubranček 17.00 -18.30 hod. 

- nácvik FS Úsmev 18.30 – 21.30 hod. 

Piatok – nácvik FS Kubra 19.00 – 21.30 hod. 

Nedeľa – brušné tance 10.00 – 12.00 hod. 

Naša činnosť je však celoročná, a často aj my pociťujeme nedostatok priestorov, lebo 2 miestnosti 

sú prechodné, a tak sa účastníci rušia. Viackrát sme z tohto dôvodu museli niektoré akcie 

odmietnuť. 

3x do roka máme výstavy, ktoré trvajú celý týždeň a sú otvorené od 9.00 – 17.00 hod. 2 – 3x do 

roka máme burzu detských vecí, ktorá trvá 5 dní od 8.00 – 18.00 hod. a vtedy sú zrušené alebo 

obmedzené ostatné aktivity. 2 – 4x do roka sa u nás v dopoludňajších hodinách koná Okresná 
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a Krajská šachová súťaž pre žiakov ZŠ v počte cca 80 účastníkov na 1 deň. Tiež sa u nás koná 

Hviezdoslavov Kubín ZŠ Kubra a rôzne prednášky pre žiakov, a to v dopoludňajších hodinách. 

Myslíme si, že o dlhodobý denný nájom miestností je nereálny. Okrem toho, Občianske združenie 

Alegro u nás už prenajaté miestnosti malo a nerobilo to dobrotu. Zriadenie tejto ,,školy´´ v daných 

priestoroch by bolo veľkým omylom. Deti sa naháňajú, robia krik, na chodbe v spoločných 

priestoroch hrajú loptové hry / kopú si loptu /, načo sa sťažujú návštevníci knižnice aj kultúrneho 

centra Kubra. Niekoľko krát boli pani učiteľky upozorňované, ale náprava je minimálna 

a krátkodobá.  

 

 

• K predmetnému materiálu zodpovedala poslankyňa p. Mgr. Mišáková otázky a vravela, že si 

je plne vedomá, že naše kultúrne centrá sú možno niekedy komunitnými centrami a je veľmi 

vyťažené a preto  nebude súhlasiť rozšíreným prenájmom, aj že by mali prerábať kuchyňu a 

podobne. Neviem si predstaviť keby sme na toto teraz pristúpili že by sme po nejakom čase 

keď nebudú spokojný aj ostatný užívatelia Kultúrneho centra že by sme im tú zmluvu 

vypovedali, zdá sa mi to už akoby nevypovedateľné kde oni by to zrekonštruovali, aj zo 

stanoviska p. Brezanovej som mala pocit, že tam už nie je veľmi priestor, aby sa tam nejaká 

činnosť rozširovala. Nechcem brániť nikomu v činnosti, na druhej strane si uvedomujem, že 

nejaká činnosť tam už je plus stanovisko p. Brezanovej tak preto nepodporím stanovisko 

Občianskeho združenia Alegro, že majú prerobiť a využívať kuchyňu. Poslanec p. Mgr. Baco 

vraví, že súhlasí ako pracujú a že slúži nie len pre časť VMČ SEVER, ale aj pre celé mesto a 

je maximálne spokojný ako Občianske združenie kultúrne centrum Kubrá využíva, 

obhospodaruje a ako sa oň stará a nevidí dôvod, aby sme rozširovali tieto aktivity. Vraví že 

v minulom volebnom období im bolo ponúknuté KS Kubrica a neprejavili oň záujem a preto 

nevidí dôvod aby sa menili podmienky v KS Kubrá . Poslanec p. Mgr. Bystrický vraví, že ho 

mrzí neaktívny prístup združenia Alegro, čakal som , že tu budú osobne a trošku nám  

predstavia o čo majú záujem  a že majú nejakú iniciatívu niečo priblížiť, tiež nepodporí tento 

majetkový prevod. Poslanec p. Mgr. Petrík vravel, že boli na prvom stretnutí  a necítili sa tam 

komfortne, že ich tam všetci konfrontovali a že nevyvíjajú tlak  nie je pravda, obchádzali si 

poslancov osobne a vysvetľovali im tento zámer, ja som bol medzi nimi aj p. JUDr. Smolka, 

nevie kto ešte, ale to nič nemení na tom, že to nepodporí ....podporí, aby sa im ponúklo KS 

Kubrica a pokiaľ nie budú si musieť hľadať priestory v súkromnom vlastníctve. Pani 

Brezanová vraví, že ju to tiež mrzí, že za nimi ani neprišli a prvý podnet prišiel z mesta a oni 

im všemožne vychádzali v ústrety keď začali, stoly sme im požičiavali stoličky, skrinky a mrzí 

ju to, ale taký priestor tam nie je... 

Uznesenie 43/07/23: VMČ SEVER neschvaľuje žiadosť o vyjadrenie sa k žiadosti Občianského 

združenia Alegro o rozšírenie priestorov v KS KUBRA. 

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3.  Investičné akcie mesta Trenčín - obhliadka 

 

• Poslanec p. Mgr. Bystrický by bol rád keby sme prijali uznesenie, aby nám mesto Trenčín 

sprístupnilo obhliadku akýchkoľvek investičných akcii na území mesta Trenčín, ktorých mesto je 

realizátorom alebo spolu realizátorom. Poslanec p. Mgr. Baco vraví, že je to tiež nová informácia 
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dnešného dňa a aj on je v komisii a má byť komisia priamo v teréne, kde sme chceli navštíviť 

niektoré investičné akcie, ktoré sú financované z mestského rozpočtu .... p. predseda Mgr. Baco   

navrhol, že by sa rád zúčastnil obhliadky kultúrneho strediska Hviezda...v našej mestskej časti 

som navrhoval, že by som si rád pozrel 2 mestské akcie sú to detské ihriská Pádivec a na 

Považskej a ani jedna táto investičná akcia nebola zaradená do obhliadky neviem z akého dôvodu 

nám nebola umožnená a jedinú obhliadku aspoň podľa emailu, ktorú mám môžeme navštíviť- je 

to cyklotrasa na Brnianskej ulici. Tiež sa prikláňa k p. poslancovi Mgr. Bystrickému...P. 

poslanec Mgr. Petrík vravel, že si myslím, že  mesto s nami  komunikuje alebo dá vedieť 

emailom, že  odovzdáva stavbu nejakému subjektu na realizovanie, keď tu stavbu odovzdá nejakej 

firme tak ta stavba je zodpovedná a nemôže si tam pustiť hoci koho, kto si dá  nejaké uznesenie,  

že sa tam chceme dostať, každá stavba má bezpečnostné podmienky ktoré musíme spĺňať. Čo sa 

týka  KS Hviezdy sa to rieši, aby sme sa tam mohli pozrieť i keď stým veľmi bojuje, keď nestíhajú 

termínovo a máte tam odhadovo  150 robotníkov, nejakých 6,7 dodávateľov a má sa tam motať 

25 ľudí lebo si chce pozrieť priečku nepríde mi to fér to uznesenie...Poslanec p. Mgr. Baco vraví, 

že boli v minulosti vpustený omnoho (dodal nie som stavbár) nebezpečnejšie staveniská  ako je 

kino Hviezda. Bol som navštíviť rozostavaný futbalový štadión, boli sme navštíviť rozostavaný 

zimný štadión a to mi naozaj  príde z pohľadu bezpečnosti naozaj s bezpečnosťou úplne niekde 

inde, podľa mojich informácií kino Hviezda je pred dokončením tak nevidím že by tam hrozilo 

nejaké riziko, nejaké áno ale minimálne. Možno sú nejaké  relevantné dôvody, ale neboli uvedené, 

že prečo nám to nebolo dovolené v tom emaily....Poslanec p. Mgr. Bystrický dodal, že má zo 

zákona určité kompetencie a jednoducho toto je obhajoba našich práv, ktoré máme ako 

komunálny politici, poslanci je fakt, že nebudeme sprístupnený minimálne na 4 investičné  akcie, 

my hlasujeme za to, aby sme mali prístup na takéto staveniská alebo rozostavané objekty, to 

vyplýva zo zákona preto to podporím neriešim celé mesto riešim poslancov VMČ SEVER na 

celom území mesta Trenčína. 

 

Uznesenie 44/07/23: VMČ SEVER žiada mesto Trenčín o sprístupnenie investičných akcií mesta 

Trenčín pre poslancov VMČ SEVER . 

HLASOVANIE :  

Za : 3 Proti : 0  Zdržal sa : 1 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

4. PROJEKT TERMINÁL: 

1/ Poslanec Mgr. Bystrický vravel, že ako poslanec nemá žiadne informácie o realizácii projektu 

Terminál, preto si to dovolil zaradiť do programu rokovania a aby dostali nejakú krátku 

informáciu o tom v akom štádiu realizácie sa nachádza tento projekt Terminál, takže výbor 

mestskej časti žiada mesto Trenčín o vypracovanie správy o stave realizácie projektu Terminál ku 

dňu tohto výboru k 06.07.2023.        

Uznesenie 45/07/23: VMČ SEVER žiada mesto Trenčín o vypracovanie správy o stave realizácie 

projektu Terminál ku dňu 06.07.2023. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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5. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULEHO 

OBDOBIA: 

 

Občianka žiadala zverejniť vo vývesnej tabuly požiadavky tá bola splnená a veľmi pekne sa chce 

pani Kebískovej poďakovať za spoluprácu a promptnosť. Odpovede na požiadavky za Kubricu 

neboli tak sa prešlo na nové požiadavky. 

 

Odpovede na požiadavky z predchádzajúcich zasadnutí sú zverejnené vo výveskách VMČ SEVER 

a na webovej stránke mesta Trenčín. 

 

 

6. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 

 

 

3141: občianka Pod Sokolice: Na križovatke K výstavisku -M. R. Štefánika orezať kríky brániace 

vo výhľade . Prípadne by bolo vhodné ich zrušiť úplne, nakoľko bránia vo výhľade aj ľuďom 

prechádzajúcim po prechode cez cestu I/61. 

 

3142: občianka Pod Sokolice: žiadam, aby ste upozornili Slovenskú správu ciest na to, že na 

turbo okružnej križovatke na ul. M. R. Štefánika skontrolovali poklopy nakoľko pri prejazde 

vozidiel trieskajú. 

 

3143:občianka Pod Sokolice: Kedy bude spoplatnené parkovanie Pod Sokolicami? Ľudia 

parkujú kde kade . 
 

3144: občianka Pod Sokolice: Na križovatke pri Domus Petra a Pime počas dažďov stojí  voda, 

žiadam o nápravu. 

 

3145: občianka Pod Sokolice: Riešilo sa už stavebné povolenie na Polyfunkčný dom, ktorý má 

byť postavený na parkovisku pri turbo križovatke? 

 

3146: občianka Pod Sokolice: Upozorňujem na kosenie trávy, od obyvateľov počúvam stále 

sťažnosti, pri bytových domoch na mestských pozemkoch je tráva vysoká aj 1m. 

 

3147: občianka Pod Sokolice: Prečo neskultúrnime autobusovú stanicu, keď dáme 15 mil. € na 

revitalizáciu starého železničného mosta? 

 

3148: občianka Pod Sokolice: žiadam, aby sa väčšie investície propagovali na verejnosti, aby 

verejnosť mohla hlasovať za tieto investície, tak ako to bolo v prípade rekonštrukcie Mierového 

námestia? Prečo sa nerealizovala lanovka na hrad, alebo výťah na komín v Merine (pekný výhľad), 

prečo sa dáva 15 mil. € na starý most?. Krčiem už máme v meste dosť. Prečo sa rozhoduje len od 

stola? 

 

3149: občianka Pod Sokolice: Dá sa zriadiť auto kino v Meste Trenčín? 

 

3150: poslanec p. Bystrický: Výbor VMČ Sever žiada mesto Trenčín o sprístupnenie 

investičných akcií na území mesta Trenčín, pre poslancov mestskej časti Sever, za dodržania 

všetkých bezpečnostných predpisov, ktorých mesto je realizátorom alebo spolu realizátorom. 
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3151: občianka Pod Sokolice: Ako skončila žiadosť o zriadenie označenia Obytnej zóny Pod 

Sokolice?.  

 

3152: poslanec p. Bystrický: Výbor VMČ Sever žiada mesto Trenčín o vypracovanie správy o 

stave k  realizácii k projektu Terminál ku dňu výboru ktorý bol 6.7.2023. 

 

3153: občianka p. Brezanová: Na ulici Pod Horou je lavička a je zlomená sedacia časť, prosí o 

opravenie. 

 

3154: občianka p. Brezanová: Vývoz žltých vriec im robí problém, lebo nechodí auto až na  ulicu 

Pod Horou, dajú odviesť 20 vriec a dostanú len 10 a chýbajú im potom vrecia na odpad. 

 

3155: občianka: žiadam o požiadanie správcu potoku v Kubrej a Opatovej o vyčistenie koryta, 

nakoľko  popri potoku je vysoká náletová burina a vzniká tak nebezpečenstvo záplav pri búrkach. 

 

3156: poslanec p. Baco :Plot pri železničnej stanici od Sihote 4 až po Opatovú , pokosiť 2 metrovú 

náletovú burinu popri chodníku. 

 

3157: poslanec p. Baco: Pod Sokolicami keď sa vchádza po ľavej strane popri betónovom plote 

je jedovatá burina, treba poprosiť majiteľa pozemku nech si to pokosí jedna sa o parcelu 

č.1434/27.Hráva sa tam veľa detí. 

3158: poslanec p. Baco :Prevádzky na námestí dávajú kartóny každý druhý utorok  von a stáva 

sa že ešte o 12h sú neni odvezené, treba upozorniť na čas zberu že je to hrozné. 

3159: občan: Či by sa dalo spraviť osvetlenie od kyselky do Kubrice bolo im to sľúbené. 

3160: občianka: Žiada kde je  zábradlie pri potoku ten vrchný most od kostola urobiť karirohož 

alebo sieť v úseku  zhruba 5m ,kvôli bezpečnosti detí, chodia sa dívať na zvieratká. 

 

3161: poslanec p. Bystrický: V akom stave je plánovaná realizácia nových chodníkov na ul. Gen. 

Goliana? 

 

 

7. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

 

• Poslanec p. Mgr. Petrík a poslankyňa p. Mgr. Mišáková sa ospravedlnili a zo zasadnutia odišli 

o 17 hod.  Výbor sa stal neuznášania schopný. 

 

Poslanec p. Mgr. Bystrický vraví, že čo sa týka občanov MČ SEVER, že chcel by dať do 

pozornosti, že bolo schválené uznesenie, ktoré navrhol p. Ing. Mičega, ohľadom toho, aby MZ 

v Trenčíne odporučilo primátorovi mesta Mgr. Rybníčkovi aby zahájilo a pokračovalo v rokovaní 

so Slovenskou poštou a vyzýva Slovenskú poštu, aby zachovala trvalú prevádzku -Poštu 3 na 

Šoltésovej ulici na Sihoti, že to bude veľký problém, keď sa tá pošta zavrie. Ľudia by museli chodiť 

až do mesta pre poštu. 

 

 

 V tomto bode občania ešte predniesli svoje ďalšie požiadavky. 
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8 .  ZÁVER: 

 

Poslanec p. Mgr. Baco poďakoval prítomným  poslancom a prítomným za účasť na stretnutí. 

 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 7. septembra 2023 v priestoroch SOŠ, Pod Sokolice14, 

Trenčín. 

 

Čas trvania zasadnutia od 16:00 hod do 17:10 hod.  

 

 

 

 

Zapísala: Zdena Šavelová 

V Trenčíne, dňa 06.07.2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

    

 

       


